

SMALL CAP Bullet 500% + 40 weeks 35% net monthly

For more information, please send your request by e-mail to **contact@stantax.fr**

HL-3 Small-Cap Bullet Trade paying 500% in 5 days, which then turns into 40 weeks Term Trade, capitalization (reference code: 23011401.1 PM).

See attached preview.

Small Cap Bullet Highlights / 40-Week Trade

- The minimum amount required is 5 million US dollars or euros or pounds sterling equivalent.
- Top 50 banks only.
- Funds remain in the customer's bank. Like a tear sheet or a ping trade, no administrative hold, SWIFT, etc., are required.
- **The bullet trade returns 100% daily for 5 days (500% gross return).**
- The accumulated net amount is then invested in a 40-week forward transaction, return of 55% per month for 10 months, plus compounding.
- GROSS returns cannot be estimated in advance, as they depend on the level of targeted reinvestments and projects requiring funding.

Although the returns are a little less attractive they are still substantial for a small cap trade. the amount of fees and profit sharing deducted from the gross return of each profession (Trader, Brokers, etc.).

- **Total merchant distribution including profit and fees: 45%.**
- **Brokerage fees: 5%.**
- **30% profit sharing will be deducted from the balance of returns through a Joint venture agreement with supplier.**

Note that the fees are taken first, then the profit share is taken from the rest of the profit so that the net percentage for the customer is 35%.

EXAMPLE: 10M x 500%= 50M

40 Weeks customer return 35%

Could value the asset at 17,500,000 x 40 = 700,000,000 + 50,000,000 TOTAL 750,000,000M

This information is provided as an overview of a program offered by one of our providers.
This is not an offer or solicitation.

SMALL CAP Bullet 500% + 40 semaines 35% net mensuel

Pour plus d'informations, veuillez envoyer votre demande par e-mail à contact@stantax.fr

HL-3 Small-Cap Bullet Trade rapportant 500% en 5 jours, qui se transforme ensuite en 40 semaines Term Trade, capitalisation (code de référence : 23011401.1 PM).

Voir l'aperçu ci-joint.

Faits saillants de la balle à petite capitalisation / 40-Week Trade

- Le montant minimum requis est de 5 millions de dollars américains ou en euros ou en livres sterling équivalent.
- 50 premières banques uniquement.
- Les fonds restent dans la banque du client. Comme une feuille de déchirement ou un commerce de ping, aucun administrative hold, SWIFT, etc., sont nécessaires.
- Le bullet trade revient à 100% par jour pendant 5 jours (500% de retour brut).
- Le montant net cumulé est ensuite investi dans une transaction à terme de 40 semaines, retour de 55 % par mois pendant 10 mois, plus capitalisation.
- Les rendements BRUTS ne peuvent pas être estimés à l'avance, car ils dépendent du niveau de réinvestissements ciblés et projets nécessitant un financement.

Bien que les retours soient un peu moins intéressants ils sont toujours substantiel pour un commerce à petite capitalisation.

le montant des frais et de la participation aux bénéfices déduit du rendement brut de chaque métier (Trader, Brokers..).

- Répartition totale des commerçants, y compris les bénéfices et les frais : 45 %.
- Frais de courtage : 5 %.
- 30 % de participation aux bénéfices seront déduits du solde des rendements par le biais d'un Accord de coentreprise avec le fournisseur.

Notez que les frais sont prélevés en premier, puis la participation aux bénéfices est prélevée sur le reste des bénéfices de sorte que le pourcentage net pour le client soit de 35 %.

EXEMPLE: 10M x 500%= 50M

40 Semaines rendement client 35%

Pourrai valoriser l'actif à 17.500.000 x 40 = 700.000.000 + 50.000.000 TOTAL 750.000.000M

Ces informations sont fournies à titre d'aperçu d'un programme offert par l'un de nos fournisseurs.
Ceci n'est pas une offre ou une sollicitation.

TOP 20 WORLD BANKS BY TIER 1 CAPITAL

Rank	Bank	Country	Tier 1 capital (\$m)
1	ICBC	China	508,848
2	China Construction Bank	China	404,322
3	Agricultural Bank of China	China	377,137
4	Bank of China	China	341,245
5	JPMorgan Chase	US	246,162
6	Bank of America	US	196,465
7	Citigroup	US	169,568
8	Wells Fargo	US	159,671
9	HSBC Holdings	UK	156,292
10	Bank of Communications	China	150,742
11	China Merchants Bank	China	130,515
12	Mitsubishi UFJ Financial Group	Japan	126,440
13	Postal Savings Bank of China	China	124,491
14	Crédit Agricole	France	122,215
15	BNP Paribas	France	113,926
16	Industrial Bank	China	107,465
17	Goldman Sachs	US	106,766
18	Shanghai Pudong Development Bank	China	103,443
19	China Citic Bank	China	99,221
20	Banco Santander	Spain	93,695

Source: www.thebankerdatabase.com